

PROTOKOLL FRA STYREMØTE NR. 1 I VANSJØ/SVINNDAL IL

Styremøte avholdt fysisk mandag den 19.01.2026.

Til stede fra styret: Ivar Henriksen, Renata Orban-Kereki, Kenneth Hvedding, Evy Adriana Kristiansen,, Per Weum, Marianne B. Voldengen, Ole Herman Fjeld

Meldt forfall:

Marianne B. Voldengen, Pål Stene

Referent: Renata Orban-Kereki

Styreleder åpnet styremøte nr. 1, 19.01.2026 kl.18.00

Det ble ikke fremmet innvendinger til innkallingen eller saklisten.

Møtet var vedtaksført.

Det var ingen habilitetsinnsigelser knyttet til saker som lå til behandling.

Sakliste

Innhold

PROTOKOLL FRA STYREMØTE NR. 1 I VANSJØ/SVINNDAL IL	1
Vedtakssaker	1
Sak 1/1/2026: Godkjenning av protokoll fra møte nr. 1.....	1
Sak 2/1/2026: Samarbeid mellom V/S og kommunen	1
Sak 3/1/2026: Æresmedlemmer	2
Sak 4/1/2026: Middagsåsen.....	2
Sak 5/1/2026: Volleyballhallen	2
Sak 6/1/2026: Politiattest	2
Sak 7/1/2026 Innbetalinger og ikke betalende medlemmer	2

Vedtakssaker

[Sak 1/1/2026: Godkjenning av protokoll fra møte nr. 1](#)

Vedtak:

Styret godkjente protokollen.

[Sak 2/1/2026: Samarbeid mellom V/S og kommunen](#)

Idrettslagslederen har hatt et møte med kommunedirektør Ivar Nævra for å diskutere ulike saker knyttet til idrettslagets aktiviteter og fremtidige planer. Kommunen oppfordret idrettslaget til å søke om midler til etablering av en hinderløype ved svømmehallen, som et tiltak for å øke aktivitetstilbudet i området.

Når det gjelder driften av Middagsåsen, var strømkostnadene ifjor på nærmere 300 000 kroner. Året før mottok Middagsåsen kommunal støtte til dette, men dessverre ble søknaden om støtte ikke innvilget i fjor. Kommunen har mulighet til å støtte enkeltsaker, men har ikke anledning til å gi kontinuerlig støtte til et aksjeselskap. Som en løsning på høye strømkostnader anbefalte kommunen å etablere en trafo i Middagsåsen, noe som vil kunne bidra til å redusere utgiftene på sikt.

Videre ble kommunen orientert om at idrettslaget planlegger å starte opp nye idretter, noe som vil medføre behov for flere idrettshaller og tilpassede treningsfasiliteter. Når det gjelder parkering ved servicehuset, ble det tidligere etablert som en midlertidig løsning. Idrettslaget ønsker nå at denne ordningen forlenges, da det fortsatt er et stort behov for parkeringsplasser. Idrettslaget er villig til å dekke kostnadene knyttet til asfaltering.

Kommunen uttrykte også et ønske om at idrettslaget bruker svømmehallen mer aktivt og etablerer svømmegrupper, for å styrke tilbudet til lokalbefolkningen og bidra til økt aktivitet i området.

[Sak 3/1/2026: Æresmedlemmer](#)

Hovedstyret opplever at det kan være utfordrende å stå så nært prosessen selv til å vurdere og utnevne æresmedlemmer på en helt objektiv måte. For å sikre en mer uavhengig og grundig vurdering ønsker vi derfor å opprette et eget utvalg med ansvar for å vurdere kandidater og fremme forslag til æresmedlemskap. Vi ser det som svært verdifullt dersom tidligere æresmedlemmer kan delta i dette utvalget, da deres erfaring, kunnskap og innsikt kan bidra til å gjøre prosessen mer faglig solid og til nytte for idrettslaget som helhet. På denne måten sikrer vi at æresmedlemskap blir tildelt på en gjennomtenkt og rettferdig måte, samtidig som vi hedrer dem som har gitt et betydelig bidrag til laget.

[Sak 4/1/2026: Middagsåsen](#)

Middagsåsen har en betydelig rolle for lokalmiljøet, og bidrar også til aktivitet og trivsel for deler av Akershus og Østfold. Vi mener derfor at Vansjø/Svinndal Idrettslag bør bidra med støtte til Middagsåsen der behovet oppstår. Selv om dette ikke er innarbeidet i dagens budsjett, vil det være både fornuftig og langsiktig å avsette midler til regelmessig støtte, ettersom behovet oppstår jevnlig og dette vil bidra til å sikre stabil drift og fortsatt aktivitet. En slik ordning vil også styrke samarbeidet mellom lokalmiljøet og idrettslaget, samtidig som det viser ansvar og engasjement fra vår side.

[Sak 5/1/2026: Volleyballhallen](#)

Det må avklares om volleyballhallen kan benyttes til gjennomføring av konkurranser. I den forbindelse må det undersøkes om det er mulig å sette opp nødvendig utstyr, for eksempel måltavle. Videre må det sjekkes hvilke tekniske fasiliteter som er tilgjengelige i hallen, som høyttaleranlegg og mikrofon, og om dette kan brukes under arrangementet.

[Sak 6/1/2026: Politiattest](#)

Ole Hermann Fjeld er ansvarlig for håndtering av politiattester i klubben. All dokumentasjon knyttet til politiattest skal sendes direkte til ham, og det er han som sørger for registrering og oppfølging i henhold til gjeldende rutiner og regelverk.

[Sak 7/1/6202 Innbetalinger og ikke betalende medlemmer](#)

Vi må sette opp et system for å følge opp hvem som ikke har betalt medlemsavgiften. Forslaget er at vi tar ut en oversikt over ubetalte medlemsavgifter og sender denne listen til laglederne. Lagledeme

følger deretter opp sine spillere/foresatte direkte, da dette ofte gir best effekt. På denne måten får vi bedre oversikt og en ryddig og effektiv oppfølging.